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Motion angående en gemensam plattform för 

medlemskommunikation i Bottnafjordens inköpsförening,  

- för öppna samtal och diskussioner i skrift. 

 

 

 

Föreningen är engagerad i utvecklingsarbete med formulerat syfte: … att främja en långsiktig 

ekologisk, social och ekonomisk utveckling… Det kräver en levande diskussion, även av 

kontroversiella och känsliga frågor.  

Föreningens ledord Mat, Möten och Möjligheter pekar även det på ett behov av samtalsforum.  

I november 2021 skrev styrelsen: ”Vi i styrelsen tycker det är superviktigt att alla medlemmar 

kan ta plats och diskutera både lätta och svåra frågor. Det är viktigt för vår förenings 

demokrati att initiativ och engagemang kommer från många olika medlemmar och att det inte 

bara blir styrelsen som driver och genomför.” - samtidigt som man förhindrade att publicera 

det öppna brev jag skrivit till medlemmarna angående covid-frågan. 

 

Jag har sedan dess på flera olika demokratiska vägar försökt få denna gemensamma plattform 

för diskussioner och inlägg till stånd i föreningen, men inte lyckats. Därför riktar jag mig nu 

till årsmötet för ett formellt beslut om att föreningen tillhandahåller en sådan plattform för 

utvecklingsarbete och aktuella diskussioner. 

 

Jag yrkar därför: 

• Att Årsmötet beslutar att föreningen ska ha en plattform för skriftliga inlägg som går 

ut till övriga medlemmar, där en sansad och konstruktiv diskussion kan föras. 

• Att detta kan göras som en fristående plattform eller genom att återuppliva den 

sovande plattform som finns på föreningens hemsida, ’Forum’. 

• Att styrelsen ger någon detta uppdrag vid en senare tidpunkt. 
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